



ANYWAVES

CONTROL MATERIAL TO MASTER WAVES

Job offer

Buyer (M/F)



Job offer
Toulouse (France), November 2022

Buyer (M/F)

About ANYWAVES

ANYWAVES, the only pure European space antenna equipment manufacturer, aims to become the world leader in antennas for satellite constellations.

Based in Toulouse, Europe's space capital, ANYWAVES designs, manufactures, and delivers off-the-shelf (COTS) and custom antennas worldwide.

Thanks to the ingenuity and the efficiency of its team, ANYWAVES, which is EN9100 certified, is taking on the challenge of developing a new generation of antennas with added value for its customers. Performance, reliability, and short lead times are the basis of its value proposition.

About the position

Reporting to the Operations Department, your mission is to carry out purchases of raw materials, products and services in compliance with deadlines, quality, costs and the company's strategy.

Operational/project purchasing:

In close collaboration with the R&D Office:

- o Participate in the elaboration of specifications, challenge the expression of needs, and manage supplier interactions
- o Participate in the definition of objective costs
- o Secure exchanges by preparing purchase contracts
- o Ensure that suppliers' contractual commitments are respected at all times
- o Monitor suppliers (new materials/processes)

Operational/production purchasing:

- o Contribute to the product purchasing strategy and monitor the evolution of the supplier markets on the purchasing segments concerned (number of players present, maturity level, risks, etc.)
- o Support to the Supply Chain Manager on the COTS procurement part

Purchasing strategy:

- o Identify the risks associated with the supplier market/products concerned
- o Monitor and establish an action plan for monitoring and improving supplier performance
- o Consolidate the areas of improvement proposed by the suppliers

General:

- o Contribute to the PR5 Process "Managing Purchases" (process application, supplier OTD/OQD, supplier satisfaction)
- o Contribute to the Quality Management System
- o Contribute to ANYWAVES outreach
- o Contribute to the strategic information feedback to the Management

Profile required:

The ideal candidate has a Master's degree in Purchasing with 2 to 3 years of professional experience.

An ability to get the whole company to adhere to the purchasing issues is a prerequisite, as well as easy communication, great rigor, a strong sense of pedagogy, and a strong team spirit and collaboration.

Start: as soon as possible

Contract type: permanent

Location: Toulouse, France (31000)

Reference number: 2210ANY83-O-Ed1

To apply for this job, please send your resume and your cover letter to Mélanie Francisco:
melanie.francisco@anywaves.eu

ANYWAVES

2, Esplanade Compans Caffarelli
Bât Toulouse 2000 - Hall D
31000 Toulouse - France



anywaves.eu



ANYWAVES
CONTROL MATERIAL TO MASTER WAVES



Offre de poste
Toulouse (France), Novembre 2022

Acheteur (H/F)

À propos de ANYWAVES

ANYWAVES, seul pur équipementier antenne spatiale européen, ambitionne de devenir leader mondial des antennes pour les constellations de satellites.

Basé à Toulouse, capitale du spatial Européen, ANYWAVES conçoit, fabrique et livre partout dans le monde des antennes sur étagère (COTS) ou sur mesure.

Grâce à l'ingéniosité et à l'efficacité de ses équipes, ANYWAVES, certifié EN9100, relève le défi de développer une nouvelle génération d'antennes à très forte valeur ajoutée pour ses clients. Performance, fiabilité et délais courts sont la base de sa proposition de valeur.

Le poste :

Rattaché(e) à la Direction des Opérations, votre mission consiste à effectuer les achats de matières premières, de produits et de services dans le respect des délais, de la qualité, des coûts et de la stratégie de l'entreprise.

Achats opérationnels / projets :

En étroite collaboration avec le Bureau R&D :

- o Participer à l'élaboration du cahier des charges, challenger l'expression des besoins et gérer les interactions fournisseurs
- o Participer à la définition des coûts objectifs
- o Sécuriser les échanges en préparant les contrats d'achats
- o Veiller au respect permanent des engagements contractuels des fournisseurs
- o Réaliser de la veille fournisseurs (nouveaux matériaux/process)

Achats opérationnels / productions :

- o Contribuer à la stratégie achat produits et suivre l'évolution des marchés fournisseurs sur les segments achats concernés (nombre d'acteurs présents, état de maturité, risques, . etc.)
- o Support à la Responsable Supply Chain sur la partie approvisionnement COTS

Stratégie achats :

- o Identifier les risques associés au marché fournisseurs /produits concernés
- o Suivre et établir un plan d'actions pour le suivi et l'amélioration de la performance fournisseurs
- o Consolider les axes d'amélioration proposés par les fournisseurs

Général :

- o Contribuer au Processus PR5 « Gérer les achats » (application du processus, OTD/OQD fournisseurs, satisfaction fournisseurs)
- o Contribuer au Système de Management de la Qualité
- o Contribuer au rayonnement d'ANYWAVES
- o Contribuer à la remontée d'informations stratégiques auprès de la Direction

Le profil recherché :

Le / la candidat(e) idéal(e) est titulaire d'un Master Achats assorti de 2 à 3 ans d'expérience professionnelle.

Une capacité à faire adhérer l'ensemble de l'entreprise aux enjeux des achats fait partie des prérequis, tout comme une communication aisée, une grande rigueur, un sens de la pédagogie affirmé ; ou encore un fort esprit d'équipe et de collaboration.

Date de début : dès que possible

Type de contrat : CDI

Localisation : Toulouse, France (31000)

Référence de l'offre : 2210ANY83-O-Ed1

Pour postuler, merci d'envoyer CV et lettre de motivation à Mélanie Francisco :
melanie.francisco@anywaves.eu

ANYWAVES

2, Esplanade Compans Caffarelli
Bât Toulouse 2000 - Hall D
31000 Toulouse - France



anywaves.eu



ANYWAVES
CONTROL MATERIAL TO MASTER WAVES